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Inleiding 

Eind juni hebben het college en de raad de reflectie op het conceptRES ontvangen 

In deze brief staan diverse duidelijke afwegingen en voorstellen genoemd. 

 

1.  Waarom is de Reflectie brief van bewonersorganisaties niet aan de stukken toegevoegd 

(zie bijlage) 

antwoord  De raad vroeg het college om deze reflectiebrief af te handelen, in afschrift aan de 

raad. Inmiddels leidde dit tot een reactie. De antwoordbrief van het college wordt 

toegevoegd aan de inkomende stukken van de raad van 3 september. 

Ten tijde dat wij besloten over de concept RES-NHN hadden we hierover nog geen 

besluit genomen. Vandaar dat u deze niet vindt bij de vergaderstukken. 

   

 

De wethouder heeft bij diverse gelegenheden aangegeven het plan Duurzaam Leefbaar te omarmen 

als alternatief Concept RES. In het raadsvoorstel staat hierover: 

“Het plan Duurzaam Leefbaar van de heer Buitendijk handvatten geeft voor de nadere  

invulling van de zoekgebieden op het grondgebied van gemeente Medemblik. De  

ontwikkeling van het project Wieringerhoek van Rijkswaterstaat hierbij als aanjager kan dienen.“ 

 

2.  Vindt u niet dat de gemeente Medemblik duidelijker kan aangeven dat, mits de 

haalbaarheid is aangetoond, het plan Duurzaam Leefbaar voor Medemblik het 

uitgangspunt voor de RES is? 

Antwoord Als onderdeel van de energieregio Noord-Holland Noord werkten wij mee aan de 

totstandkoming van de concept RES-NHN. Dat is voor ons de basis. 

Voor het invullen van het zoekgebied IJsselmeer vinden wij zonne-eilanden een goed 

alternatief. Zeker gezien ons standpunt dat we geen windmolens erbij willen op ons 

grondgebied. 

Inmiddels onderzoeken we samen met de provincie de haalbaarheid van de zonne-

eilanden. De heer Buitendijk is betrokken bij dit onderzoek. 



 

 

3. Vindt u niet dat dat dan ook concreter in het raadsvoorstel kan worden verwoord, 

bijvoorbeeld met de volgende tekst: 

 

'Het Plan Duurzaam Leefbaar vormt voor de Raad van de gemeente Medemblik een 

goede basis om invulling te geven aan onze bijdrage in de landelijke opgave voor 

duurzame energieopwekking op het grondgebied van de gemeente Medemblik''. 

Antwoord Zie antwoord 2. 

Voor de invulling van het zoekgebied zien we handvatten in het plan van de heer 

Buitendijk. Dit benoemden we in het raadsvoorstel.  

We zijn natuurlijk erg benieuwd of de raad ons voorstel overneemt. Mocht u en met u 

de raad vinden dat de tekst hierop nog explicieter geformuleerd moet worden dan kunt 

u hiervoor een amendement voorbereiden. 

  

 

PWF heeft vernomen dat er een kustvisie voor de IJsselmeerkust wordt ontwikkeld. De gemeente 

Medemblik is een van de opdrachtgevers. De kustvisie zou in strijd kunnen zijn moet de belangen 

van onze gemeente als het gaat om de mogelijke energie-opwekking. 

 

4. Wat is het doel van deze kustvisie? 

Antwoord De grenzen van de gemeente Medemblik liggen tot ver op het IJsselmeer.  

Rijk, provincies en gemeenten ondertekenden gezamenlijk de Agenda IJsselmeergebied 

2050 in 2018.  

Omdat er nu en in de toekomst veel zaken spelen op en rondom het IJsselmeer is het 

zaak dat de lokale, regionale, provinciale, landelijke en internationale belangen goed 

voor het voetlicht komen en op elkaar worden afgestemd. Denk hierbij aan belangen 

zoals waterveiligheid, drinkwater, ecologie, economie en energie.  

Een gezamenlijke visie brengt deze belangen in kaart en zorgt voor afstemming en 

draagvlak. De visie krijgt een integraal karakter en er is aandacht voor nadrukkelijke 

inbreng vanuit de omgeving (participatie).  

Een van de meest relevante ontwikkelingen voor Medemblik is het project 

Wieringerhoek van Rijkswaterstaat.  

Dit voorjaar heeft u een raadsbrief ontvangen waarin wij u informeerden over onze 

zienswijze op de start van de planologische procedure en de Notitie Reikwijdte en 

Detailniveau (NRD).  

De kustvisie geeft overigens een basis voor de gesprekken met Rijkswaterstaat over de 

Wieringerhoek.    

5. Welke gemeenten en instanties zijn bij deze kustvisie betrokken? 

Antwoord Bij de ontwikkeling van de kustvisie zijn Rijkswaterstaat, provincie Noord-Holland, 

gemeenten Medemblik, Enkhuizen en Hollands Kroon, HHNK en PWN betrokken. Zij 

ondertekenden het convenant. Ook het recreatieschap WF is een betrokken partij. 

  

Onderdeel van de ontwikkeling van de visie is een online participatietraject met 



 

 

belanghebbenden, waaronder ondernemers en kernraden langs de IJsselmeerkust van de 

gemeente Medemblik.  

6. is de Raad betrokken bij deze opdracht? En zo ja wanneer en hoe? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord In de begroting 2020 onder ‘nieuw beleid’ heeft u middelen vastgesteld voor de 

Kustvisie (nummer 37). Op 7 maart 2019 hebben we de raadscommissie geïnformeerd 

over de ambities over de samenwerking met andere overheden rondom de kustvisie. We 

blijven u informeren over de ontwikkelingen rondom de Kustvisie.   

 

 


